
 

 

Do Europejskiej Konferencji Fa 

 
Pozdrowienia dla uczniów Dafa biorących udział w Europejskiej Konferencji Fa! 

 

 Kultywacja uczniów Dafa nie ogranicza się do osiągnięcia osobistej Doskonałości, ma 

na celu pomaganie Mistrzowi w ocalaniu wszelkiego istnienia i posiadanie osobistej misji - to 

jest powód, dla którego mogliście stać się uczniami Dafa.  

 

 Ludzki świat jest przestrzenią złudzeń, jest przestrzenią, w której nie widać 

prawdziwego stanu wszechświata i życia, i właśnie dlatego że tak jest, ludzie mogą tu 

kultywować. Jeśli nie widząc prawdy, ktoś nadal może wierzyć w bogów, jeśli nadal może iść 

pod prąd nurtu ludzkiego społeczeństwa i się wznieść, jeśli pośród konfliktów, trudności i 

napotykanych niesprawiedliwości nadal może patrzeć wewnątrz siebie, i najpierw poprawiać 

siebie, to właśnie to jest kultywacja, i wszystko to bogowie uznają i prze to taka osoba będzie 

mogła osiągnąć Doskonałość. Właśnie wy jesteście takimi istotami. I nie ogranicza się to tylko 

do tego: mimo że uczniowie Dafa są prześladowani, nadal mogą pomagać Mistrzowi ratować 

ludzi, takie coś nigdy w historii nie miało miejsca w żadnej religii ani drodze kultywacyjnej. 

Mimo, że było to bardzo trudne, to jednak naprawdę tego dokonaliście. Ci, którzy nie radzili 

sobie dobrze, teraz jeszcze nie następuje koniec, więc czyńcie dobrze to, co powinniście czynić! 

 

Życzę waszej konferencji całkowitego sukcesu! 

 

Mistrz Li Hongzhi 

31 sierpnia 2019 r. 
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